



**ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE MARÍTIM EL DÍA 24 DE NOVIEMBRE DE 2015.**

**Num. y Clase de Sessió:** 3/2015. Ordinària.

**Día y hora:** 24/11/2015 19:30h

**ASISTENTS:**

**PRESIDENT**

D. RAFAEL SIMO SANCHO PSOE

**VICEPRESIDENTA.**

D<sup>a</sup> ALICIA BRANCAL MAS COMPROMIS

**VOCALS**

**Regidor**

CRISTINA GABARDA ORTIN Grup Polític Municipal Ciutadans

**Veïns designats per els Grups Polítics Municipals.**

D<sup>a</sup>. EVA FORES CASTELL Grup Polític Municipal CSenM

D. XAVI GALLEN TORAN Grup Polític Municipal PP

**Veïns designats per la Tinença d'Alcaldia**

D. LORENZO CUMBA DE LA ROSA Grup Polític Municipal Compromís

D<sup>a</sup>. MARICARMEN RIBERA SORIANO Grup Polític Municipal PSOE

**Representants de Associacions de veïns.**

D. CLEMENTE MIRO PONS AAVV EL PINAR

D. JOSE CARLOS MAS AAVV MERIDIANO

D<sup>ÑA</sup>. VICENTA PALAU CAMPOS AAVV EL FARO

**Representants de les Associacions Sectorials**

D. ANDRES J. CARRILLO VALLS A. GRUP SCOUT

D<sup>a</sup> ANTONIA MIRALLES CUMBA A.C. UNION MUSICAL DEL GRAO

**Representants de AMPA**

**SECRETARI**

D. ROMAN SIMO GOMEZ

**Ordre del dia.**

- 1.- Aprovació, si procedeix, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia **27 d'octubre de 2015**.
- 2.- Informació obres accés IES Miquel Peris.
- 3.- Informació passos vianants Avgda. Ferrandis Salvador.
- 4.- Informació obres Carrer Mosen Lorenzo Cot.
- 5.- Poda en el Parc del Pinar.
- 6.- Activitats a celebrar al Grau durant el mes de desembre.
- 7.- Pressupostos Participatius: elecció de propostes.
- 8.- Precs i preguntes.

En el Saló d'Actes de la Tinença d'Alcaldia del Grau de Castelló, sent les 19:30h del dia **24 de novembre de dos mil quinze**, baix la presidència del Ilm. Senyor Tinent d'Alcalde, **Don Rafael Simó Sancho**, es reuneixen els senyors i senyores dalt anomenats al objecte de celebrar **sessió ordinària** de la **Junta Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com Secretari Delegat de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum de assistència per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

**1.- APROBACIÓ DE L'ACTA ANTERIOR (27/10/2015)**

El **Sr. Miró** va comentar que en l'acta del 27/10 s'havia omés la sol·licitud realitzada per ell sobre el canvi dels passos de vianants de l'Avgda. Ferrandis Salvador.



La **Sra. Palau** va dir que també s'havia omés el seu suggeriment sobre la neteja de la xicoteta parcel·la situada front l'IES Miquel Peris (al final del Carrer L'escola) y la col·locació de una barana de protecció en la vora de la séquia mes pròxima.

El **Sr. Secretari** y el **Sr. President**, van respondre que a pesar de ser omeses en l'acta anterior, les dites peticions no havien caigut en sac trencat, ja que constituïen dos punts de l'ordre del dia de l'actual sessió, però que no obstant, es modificaria l'acta per a incloure-les.

## 2.- INFORMACIO OBRES ACCES IES MIQUEL PERIS

El **Sr. President** va informar als membres de la Junta de Districte que s'havie realitzat el camí escolar i que s'havie senyalitzat la prohibició temporal de l'estacionament en el costat de la calçada que este ocupava, així com l'instal·lació de les baranes de protecció sol·licitades a la vora de les sèquies.

La **Sra. Palau** va dir que faltava netejar la xicoteta parcel·la situada al final del camí i ficar la barana a la vora de la séquia mes pròxima a l'anomenada parcel·la.

El **Sr. President** va contestar que aquest any no hi havia pressupost per l'adequació de la parcel·la, però que quedava pendent de realitzar-se en 2016. En quant a la barana, va informar de que s'havien col·locat totes les que havia sol·licitat l'AMPA del IES Miquel Peris, y que la barana que la **Sra. Palau** sol·licitava no s'havia col·locat degut a que els alumnes no havien de passar per eixe costat de la calçada sinó per l'oposat, que es on esta situat el camí escolar. Va comentar que des del Negociat de Mobilitat s'oferien cursos gratuïts de seguretat viària, i que si el IES ho considerava necessari, podia sol·licitar-los.

També va informar de que era coneixedor que no s'estaven respectant les prohibicions d'estacionament però que no s'estava sancionant encara perquè hi ha el que els tècnics de mobilitat anomenen "*període d'adaptació*", i que s'anava a esperar un temps prudencial fins començar a sancionar.

La Sra. Miralles va sol·licitar que s'il·luminara millor el pas de vianants que creua el Camí Serradal des del Carrer L'illa.

El Sr. President li va dir que s'estudiaria.

## 3.- INFORMACIO PASSOS VIANANTS AVGDA. FERRANDIS SALVADOR

El **Sr. President** va informar als presents respecte de la sol·licitud del Sr. Miró en la passada Junta del 27/10 de fer coincidir els passos de vianants de l'Avgda. Ferrandis Salvador amb les portes d'eixida/entrada del Parc del Pinar. Que els tècnics consideraven adequat el canvi d'ubicació de 3 dels 4 passos de vianants que es troben en eixa situació (ja que l'últim quedaria massa prop d'un semàfor). No obstant això, la



realització efectiva d'estos canvis quedaria pendent per al pròxim any, ja que encare que estaria inclòs en el contracte de manteniment de senyalització viària, este finalitza el 15/12/2015, pel que es deixaria per al 2016.

També va comentar que el pas de vianants de davant de Mercadona esta acabat i que finalment els tècnics havien decidit fer-lo elevat, ja que consideraven que en una y que en una via de 4 carrils era necessari pel tema de seguretat.

El **Sr. Miró** va preguntar si l'Ajuntament era conscient que el elevar els passos de vianants significava que la Volta Ciclista a Espanya, que en la seua passada edició va passar precisament per Ferrandis Salvador, ja no podria fer-ho mes, amb la pèrdua publicitària i econòmica que això comporta.

El **Sr. President** va dir que, en efecte, l'Ajuntament era conscient d'això, però que en aquests temes prevalia la seguretat front la rentabilitat (ja fos de tipus publicitari o econòmic).

La **Sra. Palau** va dir que, en la seua opinió, no devia ser elevat.

El **Sr. President** va dir que era una decisió tècnica i que ell intentava respectar sempre les decisions dels tècnics.

La **Sra. Gabarda** va dir que el carril bici de Ferrandis també era perillós, ja que no deixava espai per als vianants.

El **Sr. President** va contestar que dins el Pla d'Accessibilitat de l'Ajuntament, la Primera Fase del primer Eix del Pla Grau – UJI, consisteix en millorar la al Grau, i la primera actuació serà ampliar la vorera de la Avgda Harley Davidson propera a la rotonda dels Accessos al Port pel Camí Serradal, ja que allí el carril bici no deixe casi espai. En este cas es pot realitzar la millora però en altres casos no perquè l'espai es el que es, i la vorera mes la calçada, mes el carril bici, mes el lloc d'estacionament.... simplement no cap tot, però que on es pugues millorar, sense cap dubte, es millorarà.

#### **4.- INFORMACIO OBRES CARRER MOSEN LORENZO COT**

El Sr. President va informar de que l'actuació d'adequació de voreres i asfaltat del Carrer Mosen Lorenzo Cot havia segut una decisió tècnica, i que en el Departament d'Infraestructures Infraestructures, es tenia coneixement ja fa molt temps de la necessitat d'arreglar aquest carrer, i que el cost era de 50.000€.

El **Sr. Carrillo** que en eixe carrer hi havia que fer encara el clavegueram de l'últim tram (el cantó de l'església) i que es tindria que tornar a alçar la vorera.

El **Sr. President** digué que era conscient del fet, però que tampoc s'anava a fer d'immediat i que fins que es pugues realitzar, no es podia deixar el carrer en los condicions que estava.

#### **5.- PODA REALITZADA EN EL PARC DEL PINAR**

El **Sr. President** va fer partícips als presents de l'actuació realitzada en el Parc del Pinar pels serveis medi ambientals de l'Ajuntament. Va comentar que la Regidoria de



## Ayuntamiento de Castellón de la Plana

Medi Ambient va sol·licitar als tècnics un informe sobre la situació dels pins del parc, ja que feia 8 anys que no es realitzava una poda. De resultes de l'informe realitzat per l'enginyer agrònom municipal s'ha realitzat l'actuació esmentada, inclosa l'eliminació d'alguns arbres que estaven completament podrits, ja que qualsevol ratxa de vent podia haver fet que caiguessen, amb el perill que comporta.

La **Sra. Palau** va comentar si se'n replantarien mes per substituir-los.

El **Sr. President** va contestar afirmativament.

El **Sr. Carrillo** va informar de que les replantacions es feien tots els anys, ja que ell participava amb els Scouts.

El **Sr. Miró** va comentar que hi havia que anar en compte al podar els arbres del Pinar, ja que les rails eren poc i es pins es recolzaven molt els uns en els altres.

El **Sr. President** va respondre que l'enginyer municipal era conscient d'allò..

## 6.- ACTIVIDADES A REALIZAR EN EL GRAO DURANTE DICIEMBRE

El **Sr. President** va comunicar als presents que del 5 al 8 de desembre, igual que va succeir en Halloween, es realitzarien activitats per a xiquets i actuacions musicals pertanyents al Programa "Sentim els parcs".

La **Sra. Palau** va felicitar a l'Ajuntament per l'èxit que van tindre les activitats d'Halloween.

La **Sra. Beltrán** va comentar que, no obstant això, el dia de les activitats de Comerç va ser un fracàs.

La **Sra. Gabarda** va opinar que va fallar el "boca a boca".

El **Sr. Gallén** va comentar que havia faltada comunicació entre Ajuntament i comerciants."

El **Sr. President** va comentar que Halloween ho havia organitzat l'Ajuntament, mentres que allò altre ho havien organitzat l'Ajuntament i els comerciants junts, i que potser els comerços no s'havien implicat prou, però que la pròxima vegada s'intentaria millorar.

La **Sra. Miralles** va explicar que la majoria de la gent no sabia perquè s'estaven realitzant les activitats i que a això es va unir el mal temps, amb la qual cosa l'esdeveniment estava abocat al fracàs.

Posteriorment el **Sr. President** va anunciar els esdeveniments que des de la Tinença Alcaldia del Grau s'anaven a realitzar la nit del 31 amb motiu de la celebració de cap d'any, a fi d'animar l'ambient en el Districte. Va explicar que hi hauria una xicoteta actuació junt amb el rellotge de la C/Sebastián Elcano, que és on tradicionalment se celebra en el Grau l'entrada de l'any nou, i posteriorment a les campanades diverses actuacions de DJ's del Grau, que punxarien en una carpa, en la qual hauria contractada seguretat per a que l'event es celebrase sense incidencies

Va comentar que s'havia comptat amb la col·laboració de restaurants i pubs, del districte, ja que eren els principals interessats en que este tipus d'iniciatives tingueren èxit



i que li haguera agradat tindre més temps per a organitzar-ho, i que esperaven que l'esdeveniment tinguera èxit. Va afegir que s'admetien suggeriments i idees per a millorar-ho amb vista l'any següent.

La **Sra. Gabarda** va preguntar per la capacitat de la carpa.

El **Sr. President** va contestar que no ho sabia amb exactitud, però que era la major que havien trobat, reiterant que comptaria amb les mesures de seguretat adequades.

## 7.- PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS

El **Sr. President** va informar els membres de la Junta que la quantitat assignada a estos Pressupostos Participatius havia augmentat fins a 1,650,000€, la qual cosa significava que si es repartira més o menys equitativament entre tots els districtes, les quantitat assignada a cada un seria d'entre 250.000 i 300.000€.

També els va comentar de que a l'hora de triar les propostes, valoraren que algunes tenien possibilitats (encara que no la certesa) de poder ser realitzades dins dels pressupostos de manteniment, i altres eren simplement irrealitzables a causa de l'alt cost que suposaven..

Finalment, va aconsellar que no triaren projectes que s'hagueren de realitzar per fases, ja que eren de difícil realització per diverses causes, a saber:

- a) Condicionava els Pressupostos Participatiu de l'any o anys següents, depenent de les fases en què estiguera dividit el Projecte.
- b) Corria el perill de quedar inacabat si el següent any la Comissió Permanent de Participació Ciutadana no ho triava com a proposta a realitzar.
- c) Encara en el cas de poder realitzar-se cal comptar amb que cada fase es licita individualment, amb la qual cosa es corre el perill que les distintes fases siguin executades per distintes empreses, amb tota la problemàtica que això pot comportar."

Acabada esta primera intervenció del Sr. President, va començar el debat entre els membres de la Junta, entorn de les 6 propostes que es triarien d'entre totes les presentades, per a elevar-les posteriorment a Participació Ciutadana.

El Sr. Miró va preguntar quantes propostes triaria la Comissió de Participació Ciutadana d'entre les presentades per tots els districtes.

Va contestar la Sra. Vicepresidenta que es triarien propostes fins a esgotar el pressupost de 1,650,000€. Va afegir que les que no es triaren no caurien en sac foradat, ja que l'equip de govern les tindria en compte com futur actuacions a realitzar.

El Sr. Mes va preguntar quant costava instal·lar l'enllumenat.

El Sr. President va contestar que depenia de diverses circumstàncies, però que els tècnics li havien informat que una mitjana de 1.200€ per fanal.

Després de valorar més o menys econòmicament les diferents propostes, es va decidir per unanimitat triar les 6 propostes per orde de necessitat, de major a menor, tenint en compte que entre totes no superaren els 300,000€ perquè haguera opcions a què realitzaren quantes fóra possible.



## Ayuntamiento de Castellón de la Plana

El President i la Vicepresidenta van comentar que estaven d'acord amb el plantejament, encara que van demanar als membres de la Junta que anessen conscients que això no garantia que s'anaven a executar les 6 propostes.

Finalment les propostes triades per orde de necessitat van ser les següents:

1. NETEJA SÉQUIA "L'AGULLA".
2. ARREGLAMENT TEULADA CEIP "LA PINEDA".
3. REMODELACIÓ BANYS CEIP "L'ILLA".
4. ADEQUACIÓ ACCESSIBILITAT C/DOLÇAINERS.
5. ENLLUMENAT ATREVITS MARJALERIA (Retoret, Guillamón, Paral·lel i Llima. Millora en Carrerassa de Llau, Entrilles i la Marina).
6. SUBSTITUCIÓ JOCS INFANTILS PARC PANDEROLA.
7. INSTAL·LACIÓ BASE BICICAS EN CMNO SERREUAL CANTÓ C/TIRANT EL BLANC.

Sent les 6 primeres les que es va decidir per unanimitat elevar al Consell de Participació Ciutadana.

### 8.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. Beltrán es va queixar de la desinformació que hi havia en general sobre el procediment que s'ha de seguir en la iniciativa XARXA LLIBRES, comentant que en especial les AMPAS i els Col·legis eren els que més patien dita desinformació.

També va sol·licitar que s'eliminara el gual que existia actualment en l'entrada de la zona infantil del CEIP la Marina.

El Sr. President va contestar que la retirada de la placa havia de sol·licitar-la el propietari.

La Sra. Beltrán va dir que no sabia qui era.

El Sr. Carrillo va comentar que el normal és que fóra el Col·legi, ja que estava en la seua porta.

La Sra. Beltrán va afirmar que es posaria en contacte amb el Director perquè sol·licitara la seua retirada.

El Sr. Lorenzo va comentar que el Consell Escolar de l'IES Miquel Peris li havia demanat que sol·licitara l'adecentamiento de la parcel·la de davant de l'Institut.

Se li coment al Sr. Lorenzo (que havia arribat amb retard degut al seu treball) que eixe tema ja s'havia tractat en el segon punt de l'orde del dia, informant-li del que s'havia dit respecte d'això.

El Sr. Miró va comentar que havia realitzat dos sol·licituds al S.M.C.:

1. el problema comentat en la Junta anterior sobre les voreres alçades per les arrels dels arbres, la qual cosa ja s'estava reparant.



2. L'11 de novembre sol·licite la poda dels arbres de la Pza Tabaleters, i seguien igual.

A més sol·licite l'adecentamiento de la C/El Palmerar, ja que estava molt brut i hi havia moltes rates.

També va recordar que estava pendent el tema del Bus Escolar i de la correcció dels errors ortogràfics en els noms dels carrers

El Sr. President va contestar que s'informaria sobre el tema de la poda i del Bus i que això dels errors ortogràfics ja s'havia comunicat al departament corresponent perquè ho resolguera.

La Sra. Palau va preguntar si havia prevista alguna campanya de desratització en el Grau, perquè començava a ser un tema greu.

El Sr. President conteste que el problema era generat pels solars urbans que no es netejaven, ja que els amos no feien cas als requeriments que li'ls enviaven.

La Sra. Miralles va preguntar si se solucionarien els problemes d'inundacions de la C/Alcocebre.

Va contestar el Sr. President que en els pròxims dies s'adjudicaria l'obra de renovació de l'estació de bombament de Mare de Déu del Carme.

La Sra. Gavarda va sol·licitar que la Junta de Districte permetera a l'AMPA de l'Escola Infantil del Grau formar part del Consell de Districte.

El Sr. Secretari va contestar que no era possible, ja que l'art. 75 del ROF de l'Ajuntament és del següent tenor literal: "*Per a tindre representants en les Juntes de Districte les Associacions de Pares d'Alumnes, serà necessari que el centre d'Educació General Bàsica corresponent estiga ubicat en l'àmbit territorial del Districte respectiu i que formen part del Consell de Districte*", pel que segons es dedueix del mateix la participació queda restringida a AMPAS d'Educació Primària.

Va contestar la Sra. Gavarda que tenint en compte que hi havia alguns centres d'Educació Primària que tenien aules d'Educació Infantil, i que els pares dels dits alumnes d'educació infantil podien formar part de l'AMPA d'estos centres, i ser representats en el Consell de Districte, era injust que no pogueren participar les AMPAS d'Escoles d'Educació Infantil.

El Sr. Secretari va contestar que sense entrar a fer valoracions sobre la justícia del Reglament, l'enunciat de l'art. 75 pareixia clar, i que llevat que el dit Reglament es modificara, no creia que es poguera donar cabuda en els Consells de Districte a les AMPAS d'Escoles d'Educació Infantil, però que no obstant això, sol·licitaria un Informe Jurídic a Secretaria del Ple per a aclarir els dubtes.

I sent les **22:00h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari En done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte





Ayuntamiento de Castellón de la Plana

El Secretari de la Junta de Districte

D. Román Simó Gómez

El President de la Junta de Districte

D. Rafael Simó Sancho

